
Z á p i s  
Ze schůze Výboru KCHČF, která se uskutečnila prostřednictvím 

videokonference dne 7. února 2021 
od 10.00 h. 

 
Z videokonference, která se uskutečnila pomocí programu Microsoft team, byl pořízen 

Ing. Pavlem Dostálem videozáznam. 

 

Přítomní:  
Video schůze výboru se účastnili: Tinka, Kerda, Rataj, Pavlíková, Havlát (pouze audio), 
Matějáková, Hermann, Brzkovská, Dočkalová, P. Dostál, Morbicer, Uchytil, Kalivoda, Horová. 
 
Omluveni: 
Suchánek, J. Dostál, Hlaváč. 
 
Zahájení: 

Po drobných problémech s připojením zahájil 1. video schůzi v 10.15 h předseda klubu Josef 
Tinka, přivítal všechny přítomné a seznámil je s programem. 
 
Kontrola úkolů: 

Vzhledem k tomu, že se neuskutečnila plánovaná schůze 22. listopadu ani následně 13. prosince 
2020, byl po kontrolu úkolů použit zápis z 13.9. 2020. 
 

- Jednání s Ing. Župkou – plněno průběžně Ing. Matějáková a Tinka, těžká jednání,  
- Hejrecký – Rataj splněno 
- Dotace pro rok 2021 – Rataj – splněno – požádáno o 120.000,- Kč – polovině ledna 

doručeno z MZe vyrozumění o navrhované výši dotace 115.200,- Kč – ve stanoveném 
termínu upraveny rozpočty a minimální struktura a odesláno MZe čeká se na 
rozhodnutí. 

- Oba memoriály a všechny výstavy proběhly, byť výstavy v jiných termínech. 
- Rataj příprava článku o čipování a tetování nesplněno, rozepsáno nedoděláno. 
- Horová zaslání údajů z plemenné knihy – splněno. 

 
 
Konference 2021: 

Matrikářka informovala o stavu členské základny. V roce 2020 55 nových členů. 
K 1.2. 2021 851 členů. 
Podle poboček: 
JM 189, StČ 181, VČ 152, JČ 100, SM 98, SvČ 70, ZČ 48. 
Stanoven počet delegátů 1 delegát na každých i započatých 20 členů. 
 
Na to Pavel Hermann upozornil, že podle stanov by se měl počítat počet delegátů podle počtu 
členů k 31. 12. předcházejícího roku, tedy 2020. 



 
Počet členů podle poboček k 31. 12. 2020: 
JM 188, StČ 180, VČ 152, JČ 100, SM 98, SvČ 70, ZČ 48. 
Stanoven počet delegátů 1 delegát na každých i započatých 20 členů. 
JM 10, StČ 9, VČ 8, JČ 5, SM 5, SvČ 4, ZČ 3. Konference se zúčastní 44 delegátů. 
 
Spádové schůze organizovat tak, aby proběhly nejpozději do 31. 5. 2021, následně konference 
by se uskutečnila do 30. 6. 2021. 
 
K tomu Ing. Havlát upozornil, že by bylo možná lepší prodloužit volební období. 
 
Hospodaření klubu v roce 2020 – Pavlíková 

 
Příjem za rok 2020 celkem: 
Plán 382.000  Kč                                 skutečnost 292.580 Kč 
 
Výdaje za rok 2020 celkem: 
Plán 382.000 Kč                                 skutečnost 263.633 Kč 
 
Rozdíl + 28.947 Kč. 
 
Hospodaření v roce 2020 skončilo ziskem ve výši 28.947,- Kč. K tomu nepochybně 
napomohlo, že dvě ze schůzí výboru byly zrušeny. 
 
 
Rozpočet na rok 2021 - Pavlíková 

Návrh rozpočtu na rok 2021 – na podkladě nově zjištěných skutečností (dotace z MZe příslib 
115.200 Kč) rozpočet upraven. 
 
Příjmy na rok 2021 plánovány ve výši 380.000 Kč 
Výdaje na rok 2021 plánovány ve výši 356.000 Kč. 
Pro rok 2021 je kalkulováno se ziskem 24.000 Kč 
 
Jednomyslně schváleno. Hospodaření za rok 2020 a plánovaný rozpočet na rok 2021 schválený 
výborem bude přílohou zápisu. 
 
 
Zprávy funkcionářů: 

 
Ing. Horová – Západočeská pobočka žádá povolení jarního OLV ZČ Pobočky v Sokolově (po 
několika změnách) pevně schválen termín 22. května 2021. 
 
Ing. Kalivoda (zastupoval omluveného Brziaka) – Severočeská pobočka žádá o povolení 
jarního OLV SvČ pobočky dne 2.5. 2021 v Litoměřicích – výborem schváleno. 



 

Obě pobočky byly upozorněny na nutnost zveřejnění. 

 

Ing. Pavlíková – žádala informaci o počtu vrhů – Havlát dodá. 
 
P. Dostál -  nadnesl otázku chybného standardu – prověřit původní  - případně navrhnout změnu 
– Rataj dojedná s ČMKU. 
 
Uchytil – přednesl informaci, že pan Pavlíček skončil ve výboru pobočky. 
 
Závěr: 

Příští schůze výboru dne 23.4. od 19.00 h – videokonference v případě rozvolnění osobně. 
 
 
Zapsal:  Mgr. Rataj 
 
 
Ověřil:             Josef Tinka 
 
                         Ing. František Kerda 


